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Jegyzőkönyv 
 
Készült Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. április 18-án tartott 
képviselő-testületi üléséről. 
 
Jelen vannak: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
                       Budán Melinda 
                       Jankó Gyula 
                       Juhász Árpád képviselők 
                       Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző 
                       Kovács Katinka – pénzügyi előadó 
 
Hiányzik: Ferenczi István képviselő, várhatóan késni fog.  
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester köszönti a testületi tagokat, megállapítja, 
hogy a testület határozatképes, mivel 5 főből 4 fő jelen van. Ismerteti a napirendi 
pontokat és megkérdezi, hogy van-e más javaslat. Más javaslat nincs, a testület az 
alábbi napirendet tárgyalja.  

 
Napirendek:  

 
1. Az Önkormányzat 2011-2014. évi gazdasági programjáról 

Előadó Budánné Simonfalvi Katalin,  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző 
 

2. Az önkormányzat 2010. évi zárszámadásáról, pénzmaradvány elfogadásáról, 
Esély Alapszolgáltatási központ 2010. évi gazdálkodásáról 

      Előadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-      
      körjegyző  

 
3. Az Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításáról  

Előadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
 

4. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülés óta történtekről beszámoló 
    Előadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
 

5. Szociális ügyek beadott segélykérelmek –zárt ülésen 
          Előadó: Budánné  Simonfalvi Katalin- polgármester 

  
Napirendek tárgyalása:  
 
1. Az Önkormányzat 2011-2014. évi gazdasági programjáról 
   Előadó Budánné Simonfalvi Katalin,  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző 
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester: úgy gondolja, hogy  jó ha a kötelező 
feladatokat el tudja látni az önkormányzat a következő 4 évben, de mindenképpen 
kellenek célok. Szűkös anyagi keretek  között kell dolgozni.  Az első és legfontosabb 
lesz  a biztonságos ivóvízellátás biztosítása, amelyre sajnos most nincs pályázat, de a 
programokat figyelik, most is van erre ,  de  az csak 50 milliós költséggel indulhat.  A 
másik fontos a több mint 2 éve beadott  Főteres pályázat, amely valószínűleg nyert, itt 
át kell gondolni ezt, hogy hogyan tudja az önkormányzat megvalósítani, és meg kell 
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ragadni ezt a lehetőséget. Önerőből ezt nem lehet megoldani, ezt jó lenne majd 
támogatni, van rá korábbi ígéret, hogy az áfa felét Uniós önerőből a Megye támogatja.  
A programban a  fontosabb fejlesztéseket próbálta felsorolni. Várja a kérdéseket, 
véleményeket, a program elfogadását.  

- Hozzászólás nem volt.  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
47/2011./IV.18./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2011-2014. évekre szóló 
gazdasági programját a mellékletben foglaltak szerint elfogadja.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
2. Az önkormányzat 2010. évi zárszámadásáról, pénzmaradvány elfogadásáról, 

Esély Alapszolgáltatási központ 2010. évi gazdálkodásáról 
      Előadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-      
      körjegyző  

 
  

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester elmondja, hogy az önkormányzat 
takarékosan gazdálkodott, a pénzmaradvány sajnos csak 377 e Ft, az 
önkormányzatnak folyamatosan a folyószámlahitelét igénybe kellett venni a 
működésre. Javasolja az idei évben beadni az Önhiki támogatási kérelmet.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
48/2011./IV.18./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyar Köztársaság 2011. évi 
költségvetéséről szóló 2010. évi CLXIX. törvény 6. számú melléklet 2. pontja alapján 
(továbbiakban: 6. számú melléklet) támogatási igényt nyújt be az önhibájukon kívül hátrányos 
helyzetben lévő önkormányzatok támogatására. 
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben 
lévő önkormányzatok támogatásának igényléséhez a fenti törvény alapján a következő 
nyilatkozatot teszi:  
 I. A települési önkormányzat lakosságszáma 2010. január 1-jén 1.000 fő alatti és a Baté 
székhelyű körjegyzőséghez tartozik. 
 
II. A települési önkormányzat helyi adó bevezetéséről döntött a 2011. évben ilyen jogcímen 
1000 ezer forint összegű bevételt tervez.  
 
 
III. Az önkormányzat a 2011. évi költségvetési rendeletét 12.413 ezer forint összegű működési 
célú hiánnyal fogadta el.  
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IV. Az önkormányzat kötelezettségvállalása 2010. és 2011. évben nem haladja meg az Ötv. 88. 
§. (2) bekezdés szerinti éves kötelezettségvállalás felső határát.  
 
V.  Az önkormányzat az Ötv. szabályai szerint kötelező könyvvizsgálatra nem kötelezett.  
 
Határidő: 2011.04.30. 
Felelős: polgármester 
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester javasolja a 3 millió folyószámla hitelt 
további 1 évre meghosszabbítani, ami  2011. június 2-án jár le.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  

 
49/2011./IV.18./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat:  

 
Kaposkeresztúr Községi Önkormányzat képviselő-testülete az OTP Bank Rt. –vel 3 millió Ft- 
összegre szóló folyószámlahitel szerződését további 1 évvel meghosszabbítja. A 
hitelfelvételhez az alábbi nyilatkozatokat teszi:  
 
1 . Az önkormányzati hitel felvétele nem esik a törvényi korlátozás alá.  
2.  A hitel felvétel visszafizetésének biztosítékául az önkormányzat a költségvetésében biztosít 
fedezetet.  
3. A 3.000.000,- Ft folyószámlahitelt 1 évig kívánja az önkormányzat felvenni.  
4. Kötelezettséget vállal a hitel visszafizetésére és a mindenkori éves adósságszolgálat 
mindenkori éves költségvetésbe történő betervezésére. 
5. Felhatalmazza a polgármestert és a körjegyzőt a hitelszerződés aláírására és az egyéb 
feltételekben történő megállapodásra.   

  
     Határidő: 2011.05.31. 
     Felelős: polgármester 
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester javaslatot tesz az Esély alapszolgáltató 
központ beszámolójának elfogadására is.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
50/2011./IV.18./ Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete az Esély Alapszolgáltatási Központ 2010. 
évi gazdálkodásáról készült beszámolót 43642  e Ft kiadással, 52410 e Ft bevétellel elfogadja 
a mellékletben foglaltak szerint.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester javasolja elfogadni az önkormányzati 
beszámolót rendelettel.  
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Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen egyhangú szavazattal a következő 
rendeletet alkotja:  
 
5/2011.(IV.19.) önkormányzat rendelet Kaposkeresztúr Önkormányzatának 2010. évi 
zárszámadásáról és a pénzmaradvány jóváhagyásáról  
/ A rendelet a jk. melléklete/  

 
3. Az Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításáról  

Előadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
 
 - Megérkezett Ferenczi István képviselő, így a képviselők száma 5.  
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester javasolja a rendeletet elfogadni, 
kiegészíteni azzal, hogy a polgármester fogadónapja hétfő 9-11 között legyen, és az 
ügyrendi bizottság elnöke legyen a helyettesítő. A képviselők pedig, ha nem tudnak 
jönni ülésre, azt az ülés napján legkésőbb délig a polgármesternél jelezzék.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző az új jogalkotási törvény és a végrehajtási 

rendeletének alkalmazása az önkormányzatra is kötelező, amely több ponton is nagy 
odafigyelést igényel és erre talán külön képzést is. Amennyiben még hibákat találnak a 
rendeletben azt időközben módosítani kell.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
rendeletet alkotja:  
 
6/2011.(IV.19.) önkormányzati rendelet: Az Önkormányzat Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról 
/A rendelet a jk. melléklete/  
 
 

4. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülés óta történtekről beszámoló 
    Előadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 

 
- Budánné Simonfalvi Katalin - polgármester az alábbiakról tájékoztatja a testületet:  

 
- 10 fő rövid távú,  3 fő hosszú távú közmunkást foglaltak az önkormányzat, ebből 5 

férfi, 5 nő van a rövid programban.   
- Sajnos sok a kisebb rongálás a faluban, ifjúsági klubot is be kellett zárni, Tv-t 

kilyukasztották, kapcsolót kiszedték a falból.  
 
- Az idei évben is lehetőség van az ivóvízdíj-támogatás beadására, a közel jövőben 

születik meg a rendelet és javasolja Alsóbogát községet megbízni a gesztorsággal, és a 
támogatást benyújtani.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
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 51/2011. /IV.18/ Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy támogatási igényt 
nyújt be lakossági vízszolgáltatás támogatására a 2011. évi vízdíjról szóló 11/2010.(XII.14.) 
rendeletében elfogadott vízdíjra. 
 
A képviselő-testület az igénylés benyújtására és a pályázattal kapcsolatos technikai teendők 
lebonyolítására Alsóbogát Községi Önkormányzatot meghatalmazza.  
 
Felelős:  Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
Határidő: 2011.05.13.  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester elmondja, hogy az idősebb fiatal korosztály 

levelet írt az önkormányzatnak: helyiséget kérnek kondi-teremhez, felszerelésük van, 
egyéb nem kell nekik, a  berendezési tárgyakért teljes felelősséget vállalnak, 18-20 
óráig Kántás László, Balgoh Gábor és Horváth Gyula felelne. Ifjúsági klubot tudja 
felajánlani nekik. Csak a terem kell nekik.  Javasolja ezt nekik átadni.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző jó lenne velük egy ingyenes használatba adási 

szerződést kötni, hogy a berendezési tárgyakért vállalják a felelősséget.  
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester javasolja ezt támogatni.  
 

Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
52/2011./IV.18./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselő-testülete a kaposkeresztúri fiatalságnak – 
képviselőjük: Horváth Gyula, Kántás László, Balogh Gábor – a Szabadság tér 2. szám 
alatt lévő ifjúsági klubot konditerem használatára ingyenesen használatba adja.  
Kéri a polgármestert a használatba adási szerződés aláírására.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester elmondja, hogy szavalóverseny volt 

Batéban 12 fő vett részt.  3 db 3 ezer forintos könyvutalványt kaptak az önkormányzat 
felajánlásaként. Jó lenne valami más jutalom is  ezeknek az alsós gyerekeknek, akik 
még szeretnek is tanulni.   

 
- A Keresztúrok EU-s vetélkedőjére is megjött az anyag. Szállást tudnak biztosítani az 

érkezőknek.  
 

- A Fő tér pályázat nem hivatalosan, de úgy néz ki nyert.  
 

- Anyák napja lesz május 1-jén.  
 

- Vízház kerítése elkészült, az április 30-i vállalási határidőre. 
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- Megérkezett a kisajátítási ügyben a bírósági keresetlevél Vas József  a bíróságon 
megfellebbezte a Közigazgatási Hivatal határozatát az út ügyben. A tárgyalás június 
21-én lesz.  

 
- Felolvassa a keresetlevelet. 
- Sajnos a TSZ. akkoriban  olcsón adta az ingatlant, úgy hogy nem tudta, hogy az utat is 

odaadja. Ez a falu útja volt mindig, karbantartotta ezt az önkormányzat, az útról 
közelíthető meg nem csak a vízház, hanem még ott laknak mások is.  

- Utat csináltatni a kijelölt helyeken nem lenne olcsó, és nem  is valósítható meg, mivel 
áll a víz, érdekes, hogy  2002-ben vette meg az utat, csak 2006-ban kezdte el  ezt a 
támadást, amely főleg az ő személye ellen szól. 7, 5 millió forintot kért az 
önkormányzattól vagy más hasonló földterületet. Ezt nem tudta az önkormányzat 
megoldani, a szakértő megállapított összeget tudja kifizetni és ki is fizette, amit ő 
visszautalt.   

- Szükség esetén az ügyvédet meg kell bízni.   
 

- A téli szomszédoláshoz kér a  Kormányhivatal egy főt, hogy segítsük azokat, akik 
rászorultak, nincs tüzelőjük, ez az önkéntességen alapulna.   

 
- Javasolja, hogy a falugondnok ellátmánya 70 e Ft legyen havonta, , mivel nagyon sok 

gyógyszert kell kiváltania, amit megelőlegez a betegeknek.  
 

- Ferenczi  István : A templom kerítésének felújítását  nem sikerült elintézni az 
egyházzal?  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester : felajánlotta a segítségét az egyháznak a 

kerítés megjavítása ügyében, azt a választ kapta, hogy a  kerítés a „papé”. Vannak 
egyházi képviselők, akik majd ez ügyben eljárnak, közmunkások tudnának ebben 
segíteni, ha kérik. 

 
- A polgármester zárt ülést rendel el, a testület így folytatja tovább a munkáját.  

 
K.m.f. 

 
 
Budánné Simonfalvi Katalin                                                           Patakiné Kercsó Szilvia 
polgármester                                                                                    körjegyző   
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